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PROTOKÓŁ NR LI/2014 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

     z dnia 22 sierpnia 2014 roku 

 

 Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 22 

sierpnia 2014 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 10
00

 do godz. 12
20

. 

 

Obradom sesji przewodniczył pan Zbigniew Kacprzyk – przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na 

sali obrad obecnych było 11 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy     p. Barbara Gąsiorowska 

2. Sekretarz Miasta i Gminy    p. Iwona Kieszek 

3. Członek Zarządu Powiatu Grójeckiego  p. Krzysztof Fiks 

4.Przedstawiciel Placówki Terenowej KRUS p. Tomasz Wawrzyniak 

 

5. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik Nr 2 do protokołu. 

6. Mieszkańcy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

 

PKT 1 

Przewodniczący Rady poinformował, że każdy z radnych otrzymał w 

ustawowym terminie proponowany porządek obrad, zapytał czy są wnioski lub 

uwagi do proponowanego porządku obrad. Przewodniczący Rady wnioskował o 

wprowadzenie do dzisiejszego porządku obrad w Pkt. 6 projekt uchwały w 

sprawie rezygnacji z odszkodowania za przejęte na rzecz Województwa 

Mazowieckiego grunty stanowiące własność Gminy Nowe Miasto nad Pilicą, na 

cel „Budowa drogi wojewódzkiej nr 728 relacji Grójec – Nowe Miasto nad 

Pilicą – granica województwa, na odcinku: od drogi wojewódzkiej nr 707 (ul. 

Kolejowa) do drogi wojewódzkiej nr 728 (ul. Tomaszowska/Warszawska) w 

Nowym Mieście nad Pilicą zgodnie z przebiegiem określonym przez plan 

zagospodarowania przestrzennego, tj. w przybliżeniu od km 53+560 drogi 

wojewódzkiej nr 707 do km 35+015 drogi wojewódzkiej nr 728”. 

Przystąpiono do głosowania wniosku, aby do proponowanego porządku obrad 

wprowadzić projekt uchwały w/w sprawie. W głosowaniu za 11 radnych przy 

obecnych na sali 11 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad w 

następującym brzmieniu:  
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1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

3. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji.  

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

5. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  zmian w budżecie  gminy na 2014 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2014-2020. 

c)  zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego w 2014 roku. 

d) przyjęcia regulaminu korzystania z pomostu do cumowania kajaków przy 

rzece Pilicy w Nowym Mieście nad Pilicą.  

e) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności na terenie Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

f) rezygnacji z odszkodowania za przejęte na rzecz Województwa 

Mazowieckiego grunty stanowiące własność Gminy Nowe Miasto nad Pilicą, na 

cel „Budowa drogi wojewódzkiej nr 728 relacji Grójec – Nowe Miasto nad 

Pilicą – granica województwa, na odcinku: od drogi wojewódzkiej nr 707 (ul. 

Kolejowa) do drogi wojewódzkiej nr 728 (ul. Tomaszowska/Warszawska) w 

Nowym Mieście nad Pilicą zgodnie z przebiegiem określonym przez plan 

zagospodarowania przestrzennego, tj. w przybliżeniu od km 53+560 drogi 

wojewódzkiej nr 707 do km 35+015 drogi wojewódzkiej nr 728”. 

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

W głosowaniu za przyjęciem proponowanego porządku obrad za 11 radnych 

przy obecnych 11 radnych na sali, przeciw 0, wstrzymało się 0. Proponowany 

porządek został przyjęty. 

Przedstawiciel Placówki Terenowej KRUS p. Tomasz Wawrzyniak omówił 

zagadnienia w zakresie obsługi ubezpieczonych i świadczeniobiorców, wymiaru 

i opłacaniu składek na ubezpieczenie społeczne rolników, zapobiegania 

wypadkom przy pracy w rolnictwie, prowadzenie szkoleń w zakresie ochrony 

zdrowia i życia w gospodarstwie rolnym, analizowanie przyczyn wypadków. 

Prosił o zgłaszanie wszelkich zmian  danych w gospodarstwie objętych 

ewidencją gruntów, budynków. Zaprosił do udziału w konkursie 

organizowanym przez  KRUS.  

 

PKT 2 

 Przewodniczący Rady Miejskiej pan Zbigniew Kacprzyk poinformował, 

że protokół z poprzedniej sesji Rady był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i 

zapytał czy są zastrzeżenia lub uwagi do protokołu z ostatniej sesji. 
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Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu. W głosowaniu za 12 

radnych na stan obecnych na sali 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 

 

PKT 3 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo - Budżetowej p. Ignacy Król 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym odbyło się wspólne posiedzenie 

Stałych Komisji Rady Miejskiej w dniu 19 sierpnia br. na którym zajmowano 

się następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesje Rady. 

2. Sprawy bieżące kierowane do komisji.  

Pani Ewa Bator Skarbnik Miasta i Gminy  zapoznała członków komisji z 

projektami uchwał w sprawie: 

- zmian w budżecie gminy na 2014 rok. Planowane dochody budżetu gminy na 

2014 rok zmniejsza się o kwotę 165 759,00zł. Planowane wydatki budżetu 

gminy na 2014 rok zmniejsza się o kwotę 1 204 316,00zł. Ustala się dochody 

budżetu gminy na 2014 rok w łącznej kwocie 23 265 200,20zł. Zmianie ulega 

Tabela Nr 1 do uchwały budżetowej zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej 

uchwały. Ustala się wydatki budżetu gminy na 2014 rok w łącznej kwocie 

28 053 692,20zł. Zmianie ulega Tabela Nr 2 do uchwały budżetowej zgodnie z 

załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały. Zmianie ulega Tabela Nr 3 do uchwały 

budżetowej na 2014 rok ,,Roczny plan wydatków na zadania inwestycyjne w 

2014 roku”. Aktualne brzmienie przedstawia załącznik Nr 3 do niniejszej 

uchwały. Zmianie ulega Załącznik Nr 1 do uchwały budżetowej na 2014 rok 

,,Dotacje udzielane w 2014 r. z budżetu podmiotom należącym i nienależącym 

do sektora finansów publicznych”. Aktualne brzmienie przedstawia załącznik 

Nr 4 do niniejszej uchwały. Ustala się deficyt w wysokości 4 788 492zł.  Ustala 

się przychody budżetu w kwocie 5 066 484,80zł. Ustala się rozchody budżetu w 

kwocie 277 992,80zł.  

 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2014-2020. Dokonuje się zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2014-2020 zgodnie z załącznikiem nr 1 do 

niniejszej uchwały. Dokonuje się zmian Wykazie Przedsięwzięć do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2014-2020 

zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały.  

Członkowie komisji projekty uchwał zaopiniowali pozytywnie. W głosowaniu 

za 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  

 

Pani Burmistrz zapoznała członków komisji z projektami uchwał w sprawie: 

- zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego w 2014 roku. Postanawia 

się zaciągnąć długoterminowy kredyt bankowy w roku budżetowym 2014 na 

sfinansowanie planowanego deficytu w związku z zaplanowanym w budżecie 
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zadaniami inwestycyjnymi. Zobowiązania w zakresie spłaty kredytu zostaną 

pokryte z dochodów własnych gminy. Spłata kredytu nastąpi w ratach 

określonych w umowie kredytowej począwszy od roku 2015 do roku 2020.  

Przystąpiono do głosowania w/w projektu uchwały. W głosowaniu za 12 

radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 1.  

 

- przyjęcia regulaminu korzystania z pomostu do cumowania kajaków przy 

rzece Pilicy w Nowym Mieście nad Pilicą.  

 

- przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nowe Miasto nad Pilicą.  

Radny p. Dariusz Dziurowicz odniósł się w kwestii wolno żyjących kotów na 

terenie osiedla po byłej Jednostce Wojskowej. Pani Burmistrz wyjaśniła, że po 

zgłoszeniu od mieszkańców miasta zwierzętom tym gmina zapewnia m.in. 

dokarmianie.  

Następnie radny zapytał w kwestii udostępnienia toalet na dworcu PKS. Pani 

Burmistrz przypomniała, że budynek jest we władaniu PKS-u  w Grójcu i 

przewoźnik powinien udostępnić toalety. Gmina zapewniła toalety na miejskim 

targowisku. Ponadto toczy się postępowanie sądowe w kwestii uregulowania 

prawa własności budynku PKS.  

Przystąpiono do głosowania w/w projektów uchwały. W głosowaniu za 12 

radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  

 

 Pani Burmistrz poinformowała, że do porządku obrad na najbliższą sesję Rady 

zostanie wprowadzony projekt uchwały, który jest w przygotowaniu tj.  w 

sprawie rezygnacji z odszkodowania za przejęte na rzecz Województwa 

Mazowieckiego grunty stanowiące własność Gminy Nowe Miasto nad Pilicą, na 

cel „Budowa drogi wojewódzkiej nr 728 relacji Grójec – Nowe Miasto nad 

Pilicą – granica województwa, na odcinku: od drogi wojewódzkiej nr 707 (ul. 

Kolejowa) do drogi wojewódzkiej nr 728 (ul. Tomaszowska/Warszawska) w 

Nowym Mieście nad Pilicą zgodnie z przebiegiem określonym przez plan 

zagospodarowania przestrzennego, tj. w przybliżeniu od km 53+560 drogi 

wojewódzkiej nr 707 do km 35+015 drogi wojewódzkiej nr 728”. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że do Biura Rady wpłynęło  od Starostwa 

Powiatowego w Grójcu z dnia 07.08.2014r. zaproszenie na zawody strzeleckie o 

,,Puchar Starosty Grójeckiego”, które odbędą się w dniu 30 sierpnia 2014r. na 

strzelnicy Miejskiej w Warce.  Następnie Przewodniczący Rady przypomniał o 

składaniu oświadczeń majątkowych na 2 miesiące przed upływem kadencji. 
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PKT 4 

Burmistrz Miasta i Gminy pani Barbara Gąsiorowska przedstawiła 

sprawozdanie za okres międzysesyjny tj. od dnia 18.07.2014 roku do dnia 

22.08.2014 roku. 

1. W dniu 30 lipca 2014 roku w Urzędzie Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą odbyło się spotkanie dotyczące gazyfikacji naszego 

miasta. Umowy na przyłącze gazowe i odbiór gazu będą podpisywali 

Państwo indywidualnie z firmą, stąd prośba o dokładne czytanie treści 

tych umów, a w przypadku wątpliwości zapraszamy do urzędu.  

2. Gmina Nowe Miasto nad Pilicą, zakupiła dla jednostek Ochotniczej 

Straży Pożarnej nową motopompę przenośną. Całkowity koszt wyniósł 

27.496,80 zł zakup dofinansowany został ze środków WFOŚ i GW w 

Warszawie w kwocie 15.000,00 zł.  

3. PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. z siedzibą w Lublinie rozpoczęło 

modernizację drogi biegnącej wzdłuż stacji Strzałki. Modernizacja ta 

obejmuje drogę przy torze nr 2 na długości 1,606 km, tj. od miejscowości 

Rudki do nastawni kolejowej, tylko ten odcinek stanowi własność PKP. 

Na dzień dzisiejszy nie wiadomo, która ze spółek PKP administruje 

odcinkiem drogi od nastawni do wiaduktu.  

4. W dniu 2 sierpnia 2014 roku odbył się w Parku Miejskim Festyn Letni. 

Rozpoczął się o godz. 17.00. Na scenie zaprezentowała się nasza lokalna 

młodzież, grał Zespół Commodore, gwiazdami wieczoru były zespoły 

Elektryczne Gitary oraz Happysad.  

5. W dniu 3 sierpnia 2014 roku w U M i G po raz drugi już odbył się koncert 

operowy pt. „Refleksy muzyczne nad Pilicą”. Tematem przewodnim 

koncertu było „Powstanie Warszawskie”.  

6. Trwają prace przy budowie obwodnicy. Zaawansowanie robót jest duże. 

Wybudowany został między innymi główny kanał deszczowy w drodze 

głównej co umożliwiło rozpoczęcie prac związanych z budową 

odwodnienia w naszych ulicach na osiedlu „Sady”.  

7. Trwają remonty i modernizacje dróg na terenie naszej gminy. W dniu 8 

sierpnia 2014 roku dokonano odbioru kolejnego wyremontowanego 

odcinka drogi od miejscowości Rosocha w kierunku wsi Dąbrowa. W 

ramach tego zadania wykonano nawierzchnię bitumiczną na odcinku 550 

m o szerokości 3 m i grubości 5 cm. Wartość prac wyniosła 109.782,42 zł 

brutto.  

8. W dniu 11 sierpnia 2014 roku w Ministerstwie Gospodarki, odbyło się 

spotkanie z Podsekretarzem Stanu Arkadiuszem Bąkiem. Tematem 

rozmowy było pozyskanie inwestora na teren naszej gminy.  

9. Gmina Nowe Miasto nad Pilicą zakupiła nowe mundury dla naszej 

gminnej orkiestry dętej. Zakupiono 20 kompletów mundurów, tj. 12 

kompletów męskich i 8 kompletów damskich. Komplet składa się z 
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marynarki, spódniczki/spodni oraz czapki. Koszt zakupu mundurów 

wyniósł 29.987,40 zł brutto.  

10. W dniu 15 sierpnia 2014 roku, odbyły się uroczystości patriotyczno – 

religijne upamiętniające 94 rocznicę Bitwy Warszawskiej. W tym roku 

obchody Święta Wojska Polskiego były wyjątkowe. W Parku Miejskim 

odbyła się inscenizacja wydarzeń historycznych z okresu wojny polsko – 

bolszewickiej. Była to już trzecia z kolei edycja rekonstrukcji 

zorganizowana w naszej gminie. Mamy nadzieję, że te żywe lekcje 

historii wplotą się na stałe w nasz kalendarz.  

11. W dniu 17 sierpnia 2014 roku. odbyła się uroczystość jubileuszu 

długoletniego pożycia małżeńskiego 14-u par małżeńskich 

zamieszkujących Gminę Nowe Miasto nad Pilicą. Spotkanie to miało 

podniosły charakter i uroczystą oprawę, odbyło się z udziałem 

zaproszonych gości.  

12. W dniu 18 sierpnia 2014 roku odbyło się uroczyste wręczanie dzieciom 

tornistrów z wyprawką szkolną. Obdarowanych zostało 30 dzieci z klas I 

– III ze szkół podstawowych z terenu naszej gminy. Tornistry 

ufundowane zostały przez PGE Dystrybucja S.A. Oddział Skarżysko 

Kamienna Rejon Energetyczny Kozienice.  

13. Rozstrzygnięty został przetarg i podpisana została umowa na przebudowę 

drogi we wsi Strzałki.  

14. W dniu 13 sierpnia 2014 roku nastąpiło uroczyste przekazanie samochodu 

Ford Transit jednostce OSP Bieliny przez jednostkę OSP Żdżary. 

Samochód ten jest w bardzo dobrym stanie i zastąpi stary samochód 

marki Żuk, który przez wiele lat służył strażakom.  

15. W dniu 13 sierpnia 2014 roku nastąpiło uroczyste wręczenie koszulek 

grupie młodzieżowej z jednostki OSP Żdżary. 12 chłopców pod opieką dh 

Ireneusza Chrzana przygotowuje się do pełnienia służby w jednostce 

OSP.  

16. W dniu 21 sierpnia 2014 roku Burmistrz na zaproszenie pani sołtys i 

strażaków z jednostki OSP Godzimierz uczestniczyła w odbiorze prac 

związanych z remontem strażnicy. Strażacy pomalowali elewację 

budynku i wyremontowali wewnątrz strażnicę. Gmina udzieliła dotację na 

materiały, natomiast pani sołtys i strażacy wszystkie prace remontowe 

wykonali sami. Burmistrz podziękowała pani sołtys i strażakom jednostki 

OSP Godzimierz za ich zaangażowanie i pracę przy remoncie. OSP 

Godzimierz otrzymała także nową piłę motorową od Dyrekcji Lasów 

Państwowych.  

17. W dniu 21 sierpnia 2014 roku dokonano odbioru drogi wybudowanej w 

miejscowości Dąbrowa. W odbiorze uczestniczyli Burmistrz M i G, 

Członek Zarządu Powiatu Grójec Krzysztof Fiks, Radni Rady Miejskiej 

Mirosław Bors i Kazimierz Tomczyk, pani sołtys Jadwiga Pęzik, 

pracownicy Urzędu M i G oraz mieszkańcy.  
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18. Burmistrz Miasta i Gminy zaprosiła na zawody OSP .  

19. Burmistrz Miasta i Gminy zaprosiła na Gminne Dożynki w dniu 31 

sierpnia 2014 roku. 

 

PKT 5  

Przewodniczący Rady poinformował, o pismach które wpłynęły do Biura 

Rady tj. od Starostwa Powiatowego w Grójcu z dnia 07.08.2014r. zaproszenie 

na zawody strzeleckie o ,,Puchar Starosty Grójeckiego”, które odbędą się w dniu 

30 sierpnia 2014r. na strzelnicy Miejskiej w Warce. Następnie Przewodniczący 

Rady poinformował o zgłoszeniu zespołu spośród Radnych Rady Miejskiej do 

udziału w zawodach strzeleckich.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk ogłosił 10 minutową 

przerwę w obradach. Po przerwie wznowiono obrady.  

 

PKT 6a 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2014 rok. Pani Ewa 

Bator – Skarbnik Miasta i Gminy omówiła załączniki do niniejszej uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 13 

radnych, przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się - 0, 

uchwalono uchwałę Nr LI/320/2014 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 6b 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą na lata 2014-2020. Dokonuje się zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2014-2020 

zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały. Dokonuje się zmian w 

Wykazie Przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą na lata 2014-2020 zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej 

uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 13 

radnych, przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się - 0, 

uchwalono uchwałę Nr LI/321/2014 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 6c 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego w 2014 

roku.  
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Radny Stanisław Motyl zapytał jaki wpływ będą miały spłaty raty zaciągniętego 

długoterminowego kredytu na realizację dalszych inwestycji. 

Pani Skarbnik powiedziała, że postanawia się zaciągnąć długoterminowy kredyt 

bankowy w roku budżetowym 2014 na sfinansowanie planowanego deficytu, w 

związku z zaplanowanymi w budżecie zadaniami inwestycyjnymi. Zaciągnięcie 

kredytu  nie będzie stanowiło zagrożenia dla gminy, ponieważ roczne spłaty 

zobowiązań od 2014 roku wyliczane są indywidualnie dla każdej jednostki 

samorządu terytorialnego według zasad określonych w ustawie o finansach 

publicznych. Następnie pani Skarbnik przedstawiła wskaźniki zadłużenia i 

obsługi zadłużenia w poszczególnych latach.  

Radny Tadeusz Jędryka wyraził niezadowolenie z kwoty jaką przeznaczono na 

realizację zadania budowa fontanny na skrzyżowaniu dróg wojewódzkich w 

formie ronda oraz o zagrożeniu podczas niekorzystnych warunków 

atmosferycznych. Według radnego zasadne byłoby przesunąć środki finansowe 

na realizację zadania budowa zatoki parkingowej przy cmentarzu 

nowomiejskim. Następnie radny zapytał w kwestii zaplanowanego zadania 

inwestycyjnego przebudowa ulicy Góra. Pani Burmistrz odpowiedziała, że 

proponowana kwota na wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego 

przebudowa ul. Góra, jest przeznaczona na wykonanie dokumentacji i innych 

opracowań.  

Radny Robert Sierajewski  stwierdził, że radni na posiedzeniach komisji 

wielokrotnie omawiali zaplanowane w budżecie zadanie inwestycyjne budowa 

fontanny i przekonany jest o słuszności decyzji.   

Przewodniczący Rady przypomniał, że jeśli chodzi o drogę przy cmentarzu 

zwaną ,,parkingiem” jest w pasie drogi wojewódzkiej, i dane zadanie może tylko 

realizować województwo. Natomiast Gmina nie ma takich uprawnień. 

Radny Stanisław Motyl odniósł się w kwestii zadania budowa fontanny na 

skrzyżowaniu dróg wojewódzkich. Podkreślił, że potrzeby są niemal w każdej  

dziedzinie życia społecznego, a budżet ograniczony. Trzeba więc podejmować 

bardzo trudne decyzje o wyższości jednej inwestycji nad drugą. Należy być 

dumnym, że  miasto rozwija się, zmienia, pięknieje. Podziękował pani Burmistrz 

za doprowadzenie inwestycji do obecnego stopnia realizacji i życzył wiele 

sukcesów.  

Radna Teresa Dudek stwierdziła, że radni na posiedzeniach komisji wielokrotnie 

omawiali o wprowadzeniu zaplanowanego zadania inwestycyjnego budowa 

fontanny w formie ronda i w związku z realizacją zadania, nie możemy mówić o 

jej zahamowaniu.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że dzięki staraniom pani Burmistrz nasze 

miasto zmienia swój wizerunek. 

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 12 

radnych, przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się – 1. 

Uchwalono uchwałę Nr LI/322/2014 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu.  
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PKT 6d 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z pomostu do cumowania 

kajaków przy rzece Pilicy w Nowym Mieście nad Pilicą.  

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 13 

radnych, przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwalono uchwałę Nr LI/323/2014 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 6e 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności na terenie Gminy Nowe Miasto nad Pilicą.  

Radny Dariusz Dziurowicz  zapytał, czy gmina posiada podpisaną umowę z 

przychodnią weterynaryjną w zakresie zapewnienia opieki weterynaryjnej w 

przypadku zdarzeń drogowych z udziałem dzikich zwierząt.  

Pani Burmistrz odpowiedziała, że w przypadku udziału zwierząt dzikich i nie 

tylko Gmina ma podpisaną umowę.  

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 13 

radnych, przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwalono uchwałę Nr LI/324/2014 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 6f 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie rezygnacji z odszkodowania za przejęte na rzecz 

Województwa Mazowieckiego grunty stanowiące własność Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą, na cel ,,Budowa drogi wojewódzkiej nr 707 (ul. Kolejowa) do 

drogi wojewódzkiej nr 728 (ul. Tomaszowska/Warszawska) w Nowym Mieście 

nad Pilicą zgodnie z przebiegiem określonym przez plan zagospodarowania 

przestrzennego, tj. w przybliżeniu od km 53+560 drogi wojewódzkiej nr 707 do 

km 35+015 drogi wojewódzkiej nr 728”.  

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za - 13 

radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwalono uchwałę Nr LI/325/2014 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

 

PKT 7 

Radna Anna Czerwiowska zapytała czy w najbliższej przyszłości uwzględnia się  

koncepcję rewitalizacji Pl. im. T. Kościuszki i Pl. Armii Krajowej. Powiedziała, 

że występują rozbieżności między nowym rondem na miarę XXI w., a placem 
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im. Tadeusza Kościuszki i placem Armii Krajowej. Należy stworzyć jednolitą 

koncepcję architektoniczną dla obu przestrzeni. 

Pani Burmistrz przypomniała, że był przeprowadzony proces konsultacji 

społecznych koncepcji rewitalizacji placu imienia Tadeusza Kościuszki. 

Obecnie toczy się postępowanie sądowe w kwestii uregulowania prawa 

własności budynku PKS.  Brak uregulowania prawa własności nie pozwala, aby 

podjąć dalsze działania. Jeśli chodzi o samolot pamiątkowy ,,LIM”5 

posadowiony na placu Armii Krajowej, w wyniku negocjacji z Agencją Mienia 

Wojskowego zostały podjęte działania zmierzające do zakupu działki przy ul. 

Tomaszowskiej na terenie dawnej jednostki wojskowej. Istnieje możliwość 

przeniesienia i posadowienia samolotu na pozyskanej działce.  

Wiceprzewodniczący Rady zapytał czy można skorzystać z środków 

pieniężnych przekazanych do budżetu państwa – Lasów Państwowych z 

przeznaczeniem na remont drogi w kierunku Walizka.  

Członek Zarządu Powiatu Grójeckiego p. Krzysztof Fiks wyjaśnił, że 

nowelizacja ustawy o lasach zakłada  przeznaczyć środki na konkretny cel: 

głównie na budowę i remonty dróg lokalnych, popularnie zwanych 

schetynówkami. Zapewnił, że w przyszłym roku budżetowym środki pieniężne 

pozyskane z lasów pozwolą na realizację zadania.  

Sołtys wsi Żdżarki pani Małgorzata Woźniak odniosła się do zakazu wjazdu na 

drodze dojazdowej do mostu w Gostomi. Pan Krzysztof Fiks odpowiedział, że 

Gmina jest w trakcie rozmów z Lasami Państwowymi w formie użyczenia tej 

drogi. 

Przewodnicząca Osiedla pani Grażyna Plęs - Banach zaproponowała podczas 

obrad sesji Rady wesprzeć akcję jedzenia jabłek.  

 

PKT 8 

Sołtys wsi Józefów p. Jadwiga Pęzik podziękowała w imieniu własnym i 

mieszkańców za realizacje zadania drogi w miejscowości  Dąbrowa. 

Przewodniczacy Osiedla p. Marek Lewecki odniósł się do wypowiedzi radnego 

Tadeusza Jędryki w kwestii zadania inwestycyjnego przebudowa ul. Góra. 

Wyjaśnił, że na rzecz Gminy zostały przekazane grunty wytyczone pod budowę 

drogi. Pan Krzysztof Fiks dodał, że pozyskane środki pozwolą na remont drogi. 

Jeśli chodzi o fontannę zostały pozyskane środki pieniężne, które pozwolą na 

realizację zadania. Duże środki zainwestowaliśmy w rozwój infrastruktury 

gminnej. Były to inwestycje służące mieszkańcom, np. sieć kanalizacyjna. 

Inwestycje, zarówno te duże, jak te niewielkie, służą mieszkańcom i są istotne z 

punktu widzenia rozwoju gminy. Poprawa infrastruktury daje podstawy, aby 

wybrać naszą Gminę jako lokalizację inwestycji. 

Sołtys wsi Godzimierz pani Ewa Jakubiak podziękowała w imieniu swoim i 

mieszkańców za remont strażnicy. 
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Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady zamknął obrady sesji. 

Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na zapisie w dyktafonie i 

stanowi integralną część protokółu.  

 

Protokółowała      Przewodniczył 
Przewodniczący Rady Miejskiej 

Marzena Białas       Zbigniew Kacprzyk 

             

 

 
 


